
Zápis z jednání Komise pro vzdělávání, sport a zájmovou činnost konané dne 20. září 2023 

v zasedací místnosti Městského úřadu Mnichově Hradišti 

 

Přítomní:  Jan Mareš, Terezie Nohýnková, Václav Veselý, Veronika Sluková, Dana Trpkošová, Markéta 

Tomášová, Iva Štrojsová, Lenka Sosnovcová 

Omluveni: Lenka Dutková, Soňa Razáková, Hana Skramuská 

Hosté: Jiří Plíhal, Klára Karásková 

 

Program: 

1. Úvod, kontrola usnesení 

2. Představení referentky školství a její agendy 

3. Škola ve Veselé a její další využití 

4. Dostavba ZŠ Studentská – status projektu 

5. Různé, diskuze 

 

1. Úvod, kontrola usnesení 

 

 Program byl akceptován bez připomínek. 

 V rámci kontroly usnesení z minulé schůzky bylo znovu otevřeno téma přijímání dětí do 

přípravné třídy při ZŠ Sokolovská resp. nutnosti vytvoření transparentních kritérií. K věci se 

vyjádřili starosta Jiří Plíhal i místostarosta Jan Mareš a pověřili referentku pro školství Kláru 

Karáskovou svoláním pracovní schůzky ve složení: zástupce mateřské školy, zástupce základní 

školy Sokolovská, zástupce speciálního pedagogického centra a zástupce MAP s cílem 

vytvoření kritérií pro přijímání do přípravné třídy. 

 

 

2. Představení referentky školství a její agendy 

 

 Klára Karásková představila svou agendu referentky pro školství, doplnili ji Jiří Plíhal a Václav 

Veselý.  

=> Usnesení: Komise doporučuje radě města jmenovat Kláru Karáskovou členkou komise a dále pro 

veřejnost zviditelnit pozici referentky pro školství na webu města, resp. doplnit ji do názvu odboru, 

pod nějž referentka patří, mělo by tedy jít o „odbor zdravotní, sociální a školský“. 

 

 

3. Škola ve Veselé a její další využití 

 

 Dana Trpkošová informovala o začátku školního roku na ZŠ ve Veselé – působí zde tři třídy ve 

dvou učebnách, školní družina (využíván je zejména ranní provoz od 6 hodin), rozvrh 

umožňuje zapojení dětí do výuky na ZUŠ. Počítá se s nastavením kontinuity výuky tak, aby ve 

Veselé děti mohly absolvovat všech pět tříd prvního stupně ZŠ (všech pět ročníků by tu bylo 

od roku 2025/26). 

 



 

4. Dostavba ZŠ Studentská – status projektu 

 

 Starosta Jiří Plíhal informoval o dalším postupu ohledně přístavby školního areálu ve 

Studentské. V architektonické soutěži byly vybrány tři návrhy. K vítěznému návrhu jsou 

v současné době zpracovávány připomínky (proces bude probíhat cca do konce října), 

následovat bude jednání s autory vítězného návrhu. 

 

 

5. Různé, diskuze 

 

 Terezie Nohýnková vznesla dotaz k renovaci odborných učeben na ZŠ Studentská – starosta i 

místostarosta ji ujistili, že se i nadále počítá s realizací záměru v létě 2024 (v současné době 

se řeší rozpočet). 

 Starosta Jiří Plíhal a Václav Veselý dále informovali o plánovaném převodu ZUŠ Mnichovo 

Hradiště z kraje pod město – probíhají jednání s krajem (současným zřizovatelem), 

v následujícím týdnu by měla být podána oficiální žádost o zápis do školského rejstříku. Jiří 

Plíhal připojil informaci, že město získalo na úpravy budovy ZUŠ dotaci. 

 Starosta informoval, že se v rámci přípravy rozpočtu na příští rok počítá s přístavbou prostoru 

nad „krčkem“ v areálu ZŠ Sokolovská. 

 Markéta Tomášová podala zprávu o MAP IV Mnichovohradišťsko – je zažádáno o dotaci, 

v současné době předfinancuje chod projektu město, čímž je zachována kontinuita. 

 Iva Štrojsová požádala zástupce škol o součinnost při přípravě témat pro MAP IV (e-mailem 

se jich dotazuje na zkušenosti se vzdělávacími aktivitami i další). 

 Lenka Sosnovcová ocenila práci asistentů resp. asistentek na přechodech pro chodce 

(zajištění bezpečné pěší cesty do školy pro děti). 

 Terezie Nohýnková vznesla v návaznosti na předchozí bod dotaz k akci Pěšky do školy resp. 

na výstupy z akce a práci s nimi. Starosta města zdůraznil zejména výchovný charakter akce 

směrem k rodičům školních dětí, nevyloučil ale ani možnost, že by město instalovalo kamery 

pro zabezpečení kol u ZŠ Studentská. 

 Terezie Nohýnková a Jiří Plíhal informovali o schůzce se zástupci škol z polského Chojnówa, 

která proběhla v rámci Sousedské slavnosti (polští pedagogové projevili zájem o spolupráci). 

 Členové komise se shodli na tom, že další jednání bude začínat již v 16 hodin. 

 

Zapsala: Lenka Sosnovcová 
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